
Referat fra l bestyrelsesmøde d. 8. maj 2014 kl. 18.30 

 

1. Godkendelse af referat fra d. 15/3‐14 
2. Status på regnskab 
3. Nyt fra ungdomsrepræsentanter 
4. Repræsentantskabsmøde 27/4‐14 
5. Boksstatus 
6. Hvad gør vi med sponsorer 
7. Sydhavscup 
8. 1‐dags C/D stævne i juli 

Eventuelt 

 

Ad. 1 

Referatet godkendt. 

Ad. 2. 

Regnskabet ser fint ud. Vi har modtaget tilskud fra kommunen, lidt større end 
sidste år. Dejligt.  

Ad. 3 

De vil lave en miniridelejr for unge op til 15 år. 

Forslag om at lave en Sønderjysk kagebord – dag. 

Ad. 4. 

Maria gav et fyldestgørende referat fra repræsentantskabsmødet. Fortalte om 
indslagene om formiddagen: Træneruddannelse, Sociale medier. 

Rideforbundet har fået mange nys sponsorer, bla. Tryg, som har en 
klubforsikring. Vi undersøger om det kan blive aktuelt for os at tegne en sådan. 

Kodaafgift er betalt – så vi kan roligt spille musik til vores stævner. 



Subarostævner holdes på steder som ikke er med i DRF.  Dette mener vi som klub 
ikke er okay. DRF siger de sender repræsentant u – men det mener vi som klub ikke 
er nok.  

Distriktformanden tager sagen op. 

Ad. 5. 

Boksstatus.  Der er 2 opsagte bokse – disse er allerede lejet ud og der kommer 
stadig forespørgsler på opstaldning. 

 

Ad. 6. 

Sabrina foreslår at vi søger Døllefjeldefonden om tilskud til en bjælkehytte til 
sekretariat. Rikke vil gøre det senere på året når fristen offentliggøres. 

Søge Tuborgfonden evt. til nye dommerhuse eller sekretariat. 

Dækkenvaskemanden ikke afvisende for at sponsore et skilt. Rikke sender mail 
med de forskellige størrelsesmuligheder og priser. 

Rikke vil udfærdige et Nyhedsbrev til sponsorerne. 

Evt. spørge vores passive medlemmer om de vil flyttes over som sponsorer (lave 
en støttevæg/stolpe med plader). 

Ad. 7 

Fantastisk stævne – rigtige mange stater. Ca. 19.000 kr. i indskud, dommergebyr 
ca. 10.000. 

Rigtigt god omsætning i Cafetutten.  

Positive tilkendegivelser fra dommerne. 

Ad. 8. 

Stævne til fordel for Hospitals klovne den 5. juli 2014.06.10 

Ad. Eventuelt: 



Foredrag med Anne Freuchen – der mangler tilmeldinger. 

OK‐tank:  Følgende datoer 30/8 + 4/10 kl. 10‐14. Vi kan evt. lave et lille 
arrangement – dette giver ekstra penge i kassen. 

 

NÆSTE MØDE 26. juni 14 kl. 18.30 

 

Ref. Aase 


